
 
 

  
 
Beste bestuurders van sportverenigingen in Stichtse Vecht, 
 
Wij beginnen deze brief met een hartelijk dankjewel aan jullie. Dankzij jullie harde werk, vrijwel altijd 
op vrijwillige basis, kunnen duizenden inwoners van onze gemeente sporten. We hopen dat dat nog 
lang zo blijft, want wij geloven dat sport en spel een onmisbaar onderdeel zijn van een gezonde 
levensstijl. En met gezond bedoelen we zowel geestelijke als lichamelijke gezondheid. 
 
De laatste tijd horen wij vaak dat verenigingen in de problemen komen. Douches uitzetten, ’s avonds 
de velden maar op halve kracht verlichten, de verwarming in het clubhuis uit… We hebben zelfs al 
gehoord van voetbalclubs (niet in onze gemeente) die helemaal moeten stoppen. Dat laatste vinden 
wij een schrikbeeld, dat hier in Stichtse Vecht niet mag voorkomen! 
 
De huidige situatie heeft twee oorzaken. In de eerste plaats de enorm gestegen kosten. Door de 
inflatie, maar vooral ook door de energietarieven is het voor clubs en verenigingen moeilijk de 
rekeningen te betalen. Daarnaast zien we dat veel inwoners het met diezelfde zaken moeilijk hebben 
en daarom moeten bezuinigen op lidmaatschappen. Ze betalen de contributies niet (helemaal) of 
zeggen hun lidmaatschap op. Dat betekent voor de meeste verenigingen minder inkomsten en dus 
een nóg krappere financiële positie. 
 
Wij willen graag die problemen in kaart brengen, zodat wij het College van B&W tot actie kunnen 
aanzetten. Alleen als het probleem goed en duidelijk gedocumenteerd is, zal het ons lukken om hen 
te dwingen iets voor jullie te doen. 
 
Daarom vragen wij aan alle sportbesturen van onze gemeente om aan ons te vertellen of er op dit 
moment al financiële problemen zijn en zo ja hoe groot die zijn. We willen bijvoorbeeld graag weten 
wat u nu al doet om de problemen het hoofd te bieden en hoe lang u dat kunt volhouden? Moet de 
contributie omhoog en gaat dat ten koste van uw ledenbestand? Neemt u maatregelen voor leden 
die de contributie niet kunnen opbrengen? Wat betekent dat dan weer voor uw verenigingskas? 
Heeft uw bestuur ook al het doemscenario van te moeten stoppen bekeken? 
 
Wij zullen uw gegevens vanzelfsprekend zeer vertrouwelijk behandelen en niet publiceren of 
noemen. We zijn namelijk op zoek naar het grotere plaatje.  
 
U begrijpt dat we u geen geld kunnen beloven. Wat we wél kunnen beloven is dat onze fractie zich 
maximaal zal inzetten om het sportieve verenigingsleven in onze gemeente te behoeden en te 
behouden. U mag op onze steun rekenen. Helpt u ons met de gegevens die wij vragen? Wij zullen 
alle verenigingen die ons helpen op de hoogte houden van onze volgende stappen. 
 
Met sportieve groet, 
 
Lukas Burgering      Sophia Jeddaoui 
Raadslid en fractievoorzitter     Raadslid 
 


